

TABLE OF CONTENTS 目 录

MgH₂ 对 DNTF 的热分解特性影响研究

Effect of MgH₂ on Thermal Decomposition Characteristics of DNTF

龙茂豪, 黄可奇, 李志敏, 张同来..... 29

贫煤等压、等温、等量吸附线之间的转换和比较

Conversion and Comparison between Isobaric, Isothermal and Isosteric Adsorption of Meager Coal

丁心安, 李美莹, 李东, 张学梅..... 37

MoO₂(acac)₂@MIL-101 催化剂的制备及其催化性能研究

Preparation of MoO₂(acac)₂@MIL-101 and Its Catalytic Performance

李文慧, 李欣欣, 苗永霞, 刘建平, 杨新丽..... 44

水中重金属离子检测的研究进展

Research Progress of Detection for Heavy Metal Ions in Water

李晓龙, 李燕怡, 陈玉萍, 邸友莹, 王江帆, 吴睿..... 53

氧化还原法制备微米多孔银丝及其表面增强拉曼散射研究

Preparation of Micron-Porous Silver Wire by Oxidation-Reduction Method and Its Surface-Enhanced Raman Scattering Review

赵梦阳..... 62

溶剂调控 2-(2'-羟基-5'-硝基)苯基苯并咪唑的基态结构

A Study on Structure of Solvent Mediated 2-(2'-Hydroxyphenyl-5'-Nitro)Be-Nzimidazole

岳倩倩, 赵彦英..... 69